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Gemeente Coevorden: Technisch vragenuur voor de raadsfracties 
 
Datum:  Dinsdag 27 mei 2025 
Locatie:  Raadszaal in gemeentehuis Coevorden 
Aanvang: 19.00 uur 
Sluiting: 21.00 uur 
Onderwerp: Schriftelijk gestelde vragen over Jaarverslag 2024 
Aanwezig: 

Financieel adviseur: J. Bouwmeester (ambtenaar) 
 L. Brouwer (ambtenaar) 
Voorzitter: S. Katerberg-Loman 
Griffier: M. Lucassen  
Notulist: C. Tol – Tol Secretarie  
Raads- en commissieleden: wethouder dhr. S. Stegen 

Afvaardiging van de volgende partijen: 
BBC 2014 – 3 leden 
CDA – 3 leden 
PvdA – 2 leden 
VVD – 2 leden 
PPC – 1 lid 
PAC – 3 leden  

Ambtelijk Ondersteuning Van de verschillende afdelingen zijn ambtenaren zowel 
fysiek als online aanwezig. 

 
1. Opening 
Mevr. Katerberg-Loman opent het Technisch vragenuur en vertelt hoe de procedure met betrekking 
tot het vragenuur verloopt. Voor de inhoudelijke vragen zijn de ambtelijke ondersteuners zowel online 
als fysiek aanwezig. Wanneer blijkt dat op de inhoudelijk vraag geen direct antwoord mogelijk is dan 
wordt getracht om daar voor dinsdag 3 juni 2025 antwoord op te geven. Ter verduidelijking mogen er 
alleen technische vragen worden gesteld en geen politiek en/of beleid gerelateerde vragen.  
 
2. Samenvatting Bestuurlijke hoofdlijnen  
Wethouder Stegen heet de aanwezigen welkom en licht in het kort, tijdens een presentatie, een 
samenvatting van de bestuurlijke hoofdlijnen in het Jaarverslag 2024 toe. Naast de bestuurlijke high-
ligts in de Regionale samenwerking, Sociaal Domein, Ruimtelijk Domein en op Culture gebied geeft de 
wethouder aan dat de ambtelijke organisatie een gezonde financiële basis heeft en dat moet ook zo 
blijven. Een aantal aandachtspunten:  
- De financiën met name in de Jeugdzorg lopen behoorlijk uit de pas en de verwachting is dat dit de 

komende jaren een grote zorg gaat blijven omdat de vraag naar hulpverlening groter en er 
zwaardere vormen van hulpverlening nodig is.  

- Een tegenvaller zijn de stijgende kosten in de bedrijfsvoering en dat zit voornamelijk op de inhuur 
en ziekte van personeel, stijgende kosten m.b.t. ICT en een RVU-regeling.  

- De overlopende budgetten van voorgaande jaren, die door de Raad al beschikbaar zijn gesteld voor 
uitvoering van projecten, maar nog niet zijn uitgegeven, worden overgeheveld zodat het bedrag 
alsnog wordt besteed aan de daarvoor bestemde projecten.    

 
Mevr. Brouwer geeft een korte toelichting over het onderzoek van de Rekenkamer met de 
aanbevelingen die uitgewerkt moeten gaan worden in een visie en meegenomen in het 
Bestuursprogramma. De planning is om in themasessie met de raad inhoudelijk hierover te 
discussiëren.     
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Dhr. Bouwmeester stelt zich kort voor aan de Raad en geeft daarna een korte toelichting op de 
financiën. In de halfjaarrapportage 2024 was er een negatief saldo van € 4,1 miljoen en uiteindelijk 
geeft het voorlopig resultaat over 2024 een positief saldo aan van € 5,1 miljoen en na aftrek van de 
Bestemmingsvoorstellen staat het resultaat op € 0,6 miljoen. Dhr. Bouwmeester staat met name stil bij 
het overhevelen van de budgetten zodat de geplande projecten toch zoveel mogelijk in 2025 
uitgevoerd gaan worden en de stand van zaken bij de tussentijdse rapportage 2024 en het uiteindelijke 
jaarverslag 2024. De accountant heeft in haar bevindingen in hoofdlijnen een aantal opmerkingen 
gemaakt en de auditcommissie heeft het jaarverslag besproken. De procedure is om in de vergadering 
van 3 juni 2025 de inhoudelijke vragen te beantwoorden en op 24 juni 2025 het jaarverslag 2024 vast 
te stellen.  
 
PAC 
Het overhevelen van budget. Wat maakt dat het nu wel gaat gebeuren?  
 
Dhr. Bouwmeester 
De geplande projecten maken onderdeel uit van de activiteiten. De begroting is realistisch en de 
capaciteit in de organisatie maakt het mogelijk. Daarom kan er nu daadwerkelijk actie ondernomen 
worden en dat zal gaan blijken uit de tussentijdse rapportages.  
 
PAC 
Wordt er nu gesuggereerd dat de capaciteit er nu wel is?  
 
Dhr. Bouwmeester 
De capaciteit zou het mogelijk moeten maken en de begroting vraagt om hier scherper op te zijn om 
het realiseren.  
 
Mevr. Brouwer 
In de overheveling zitten grote bedragen en de mogelijkheid bestaat om deze bedragen over meerdere 
jaren in de begroting te gaan spreiden.  
 
BBC 
Is het overhevelen van budget zijn deze ook geoormerkt?  
 
Hier wordt instemmend op gereageerd.  
 
BBC 
U geeft aan dat er scherper op wordt toegezien. Zien we dit terug in de Raadsvoorstellen?  
 
Hier wordt instemmend op gereageerd. 
 
VVD 
Vindt de doorvertaling van het jaarverslag terug in de begroting 2022?  
 
Dhr. Bouwmeester 
Wanneer de raad instemt met het voorstel van het College dan worden de budgetten in de 
begrotingswijzigingen opgenomen.  
 
VVD 
Het gaat over de budgetten op pagina 11 en de vertaling hiervan in het wegzetten van een opdracht. 
Een belangrijk oorzaak voor het wegzetten van een opdracht is dat deze stagneert in de markt en dat 
de capaciteit ook stagneert. In welke verhouding moet dit worden gezien?  
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Dhr. Bouwmeester 
Het kan beiden gebeuren, stagnatie in de markt en in capaciteit. Dan gaat dit een probleem worden in 
2025 en is het afwachten of de uitvoering gaat lukken.  
 
3. Technische Vragenronde  
 
Programma 1, Bouwen voor de samenleving  
Dhr. Bouwmeester geeft aan dat het resultaat een voordeel oplevert van € 2,8 miljoen en dat deze 
voordeel te maken heeft met de bestemmingen die niet zijn uitgevoerd. Het is nog niet duidelijk of de 
uitvoering plaats gaat vinden in 2025 of later in 2026 / 2027.  
 
BBC 
Pagina 28;  Omgevingsvergunningen, incidenteel nadeel € 76.000. Er wordt gesproken over een nadeel 
die wordt veroorzaakt door een lagere legesinkomst dan begroot en de kosten voor externe expertise 
vallen hoger uit dan begroot. Vraagt dit ook om een herziening van de leges?   
 
Mevr. Brouwer 
De budgetten 2024 voor implementatie m.b.t. Omgevingswet zijn in 2023 gemaakt. De komende tijd 
wordt er gekeken hoe het vervolg eruit komt te zien van de Omgevingswet met daarin de 
Omgevingsvisie en het Omgevingsplan en de omgevingsvergunning en daarmee ook de leges.  
 
PvdA 
Pagina 13; betreft Aanjagen en faciliteren gebiedsontwikkeling. Zijn hier ook de wijken in 
meegenomen waarin destijds Domesta de woningen hebben verkocht of is dit van toepassing op de 
naoorlogse wijken?  
 
Mevr. Brouwer 
Gaat volgens mij over het breder palet.  
 
Antwoord Ambtelijk  
Is niet bekend want als Domesta de woningen verkoopt dan hebben we daar verder niets aan.  
 
PvdA 
Ter aanvulling wordt een pikveld benoemd. Deze woningen moeten nu vernieuwd worden zeker in 
kader van duurzaamheid. Dat brengt hoge lasten met zich mee en zijn deze lasten meegenomen in dit 
programma.  
 
Mevr. Brouwer 
Dit gaan we uitzoeken.  
 
PvdA 
De naoorlogse wijken worden gecombineerd met de actualisering van de woonvisie. Is bekend 
wanneer de woonvisie wordt gepresenteerd? 
 
Mevr. Brouwer 
In de vergadering van 16 september 2025 komt er een themasessie hierover met de raad en de 
raadsbrief hierover wordt gestuurd.  
 
PvdA 
Aansluitend op de vraag over de Omgevingsvergunning en de Legesverordening. We zien dat de WKB 
is ingevoerd en wordt uitgebreid en dat heeft ook gevolgen voor de leges. Wat zijn de gevolgen en is 
hier enig inzicht op?  
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Mevr. Brouwer 
Er is momenteel veel gaande rondom de WKB mede ook door de landelijke ontwikkeling op dit punt. 
Het is nog niet duidelijk hoe het gaat verlopen en wat dit voor gevolgen heeft voor de leges en aan 
onze dienstverlening.  
 
PvdA 
Pagina 21; Heroverweging uitvoerinsplan VPC. Er zijn ontwikkelingen maar kan aangegeven worden 
wat de stand van zaken is?  
 
Mevr. Katerberg 
Aangegeven wordt dat op 5 juni 2025 een digitale bijeenkomst over dit onderwerp gaat.  
 
VVD 
Pagina 19; Woonzorgvisie Coevorden m.b.t. Regiodeal. Bij de toelichting staat alles op ‘groen’. Is dit 
correct? Moet deze niet op ‘rood’ staan?  
 
Mevr. Brouwer 
Het klopt zoals het in het Jaarverslag staat. In 2024 is de aanvraag gedaan bij Regiodeal maar nog niet 
toegekend. De verwachting is dat in december 2025 een totale aanvraag wordt ingediend. De kleur 
‘groen’ suggereert dat het is afgerond maar het betekent dat wat is afgesproken in de 
Programmabegroting is afgehandeld of volgens planning verloopt.  
 
VVD 
Pagina 20; betreft tekst over uitvoering pilot Flexwonen. Hoort dit hierbij? Moet dit niet onder 
Woonvisie staan?  
 
Mevr. Brouwer 
Klopt dit hoor bij Woonvisie.  
 
CDA 
Pagina 20; Uitvoering pilots flexwonen. Er staat niet in het jaarverslag over Flexwonen op eigen erf. 
Hoeveel aanvragen zijn hiervoor gedaan in 2024 en hoeveel flexwoningen mogen er gebouwd 
worden?  
 
Ambtelijk ondersteuning 
Ongeveer 15-20 aanvragen zijn er geweest waarvan 1 gegund.  
 
Mevr. Brouwer 
We gaan nu hiervan uit maar dit moet nog wel gecheckt worden. In 2024 is het beleid hierover 
vastgesteld.  
 
CDA 
Pagina 15; particuliere wooninitiatieven. Gaat het hier om CPO’s? Hoeveel CPO’s lopen er nog en 
worden deze ook ondersteund door de gemeente?  
 
Ambtelijk ondersteuning 
Er zijn verschillende CPO’s en die worden vanuit de gemeente en de provincie begeleid. Momenteel 
lopen er twee CPO’s in Dalen, één Dalenveen, in Geesbrug en in Steenwijksmoer.  
 
CDA 
pagina 24; betreft de toelichting over realisatie Markt, Haven en Citadelpunt waarin een bedrag 
beschikbaar is voor de notaristuin. Klopt dit?  
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Mevr. Brouwer 
Er is recentelijk gesproken over de markthal omdat die kosten niet zijn begroot en daar komt nog een 
schriftelijke bevestiging over en het betreft het jaar 2025. Dit moet aangepast worden in het 
Jaarverslag.  
 
PAC 
Pagina 26; Binnen 72 vergunningen. Wat is in percentage uitgedrukt of dit ook lukt?   
 
Mevr. Brouwer 
Het afgeven van de vergunningen binnen 72 uur is de implementatie van de Omgevingswet. Belangrijk 
is om bij de Omgevingstafel goed inzichtelijk krijgt wat mogelijk is zodat de vergunningen goed worden 
ingediend en dan is het mogelijk om deze procedure goed te doorlopen. Wat de percentage is of dit 
ook lukt moet nagekeken worden.  
 
PAC 
Pagina 27; Ruimtelijke ontwikkeling m.b.t. kosten sanering drugslab? Hoe worden deze kosten 
verhaald op de eigenaar van panden die de panden hebben verhuurd/gefaciliteerd? En kan het 
verhalen via Civielrecht, Bestuursrecht of Omgevingswet? Wat zijn daarin de mogelijkheden?  
 
Mevr. Brouwer 
Om te kunnen verhalen moet eerst de daders worden opgepakt, moet duidelijk worden wie 
verantwoordelijk is en dat is complex. Wanneer het mogelijk is en de politie ons duidelijkheid kan 
verschaffen wordt alles in het werk gesteld om de kosten vergoed te krijgen.  
 
PAC 
In het algemeen een vraag over inhuur personeel? De raad heeft daar een uitspraak over gedaan en 
wat is de ontwikkeling daarin? 
 
Mevr. Brouwer 
Komt later terug.   
 
Programma 2, Duurzaamheid 
Dhr. Bouwmeester geeft aan dat het programma is onderschreden en dat heeft te maken met het 
groeiseizoen en de kosten voor groenonderhoud zijn hoger. De kosten van de Omgevingsdienst 
Drenthe zijn toegenomen en zijn niet verwerkt in de halfjaarsrapportage 2024. De geplande 
activiteiten in 2024 m.b.t. het plaatsen van ondergrondse containers worden nu in 2025 uitgevoerd.  
 
PvdA 
De kosten van groenonderhoud stijgt en betekent dit dat de kosten blijft terugkomen?  
 
Mevr. Brouwer 
De verwachting is van wel mede door klimaatsverandering c.q. weersomstandigheden. Het team is 
bezig om de uitvoering zo efficiënt en slim mogelijk te doen om de kosten te drukken.  
 
BBC 
Pagina 29; Er zijn verschillende documenten die met elkaar verbonden zijn zoals de 
duurzaamheidsvisie, het uitvoeringsplan, duurzaamheid, transitie warmte en aanbevelingen van de 
Rekenkamercie over afval. Hoe vindt er afstemming plaats tussen die Beleidsdocumenten?  
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Mevr. Brouwer 
Het is gebruikelijk om bij de start van elk programma te kijken welke Beleidsdocumenten / 
beleidskaders hierbij betrokken zijn en of er sprake is van overlap. Dit wordt dan meegenomen in het 
programma, aan de raad meegedeeld en in de uitvoering.  
 
BBC 
Pagina 29 wordt gesproken over de reductie van 30% van het huishoudelijk restafval. Wat is de 
meetmethode voor de verwachte reductie en wat gebeurt er bij een foutmelding of dataverlies van de 
gechipte restafvalcontainer?  
 
Mevr. Brouwer 
Binnenkort vindt de eerste evaluatie plaats over gedifferentieerd afval. De raad wordt hierover 
geïnformeerd. 
 
BBC 
Regionale adaptatiestrategie over de langere groenseizoen gaat meer geld kosten. Worden de langere 
groeiseizoenen in de beheermodellen van het groenbeheer aangepast op basis van klimaat data?  
 
Mevr. Brouwer 
Deze worden meegenomen in de jaarrekening.  
 
Programma 3, Samen  
Dhr. Bouwmeester geeft aan dat er een voordeel is van € 2,7 miljoen. De opvang van Oekraïners, de 
ESF-middelen en de vervoersvoorzieningen hebben meer opgeleverd en een aantal onderschrijdingen. 
Een nadeel zijn de hogere kosten in de Jeugdzorg ondanks dat in de halfjaarrapportage de budgetten 
zijn verhoogd.  
 
In het raadsvoorstel over de scholenbouw in Sleen die op 3 juni 2025 wordt behandeld kan in het kort 
gezegd worden dat de investeringen die gedaan worden aan de hand van de ontwikkelingen in het 
Meerjarenperspectief wordt weergegeven. Het krediet wordt dan ook over meerdere jaren 
uitgesmeerd en niet meer in één keer omdat vooraf niet inzichtelijk is wanneer de uitgaven worden 
gedaan. In het jaar wanneer de uitgave plaatsvindt kan ook een begrotingswijziging worden opgesteld.  
Deze wijziging draagt bij aan meer transparantie van de financiële positie en in de meerjarige 
ontwikkeling.  
 
VVD  
Pagina 48; Kansrijke Start en daar gaat het over drie werkgroepen. De werkgroep 1 zijn 4x per jaar bij 
elkaar gekomen maar over de andere 2 werkgroepen staat niets vermeld? Hoe kan dit? 
 
Ambtelijk ondersteuning 
Werkgroep 2 en 3 zijn opgegaan in de werkgroep van de Lea en daar hebben we geen informatie over.  
 
VVD 
Pagina 53; betreft overschot inhuur personeel. Worden deze inkomsten gedekt vanuit het Rijk voor de 
kosten Oekraïne?  
 
Ambtelijk ondersteuning 
Het gaat hier over de inhuur van personeel voor de opvang van Oekraïners en die kosten worden 
gedekt uit de middelen die bestemd hiervoor. De tekst ‘overschot personeel’ moet aangepast worden.  
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PAC 
De kosten voor de Jeugdzorg stijgen en dat zou mede veroorzaakt worden door een klein aantal 
jongeren die intensievere vorm van zorg nodig hebben. Er is eerder sprake geweest van een daling van 
aanvragen in de komende 4 jaar. Er is sprake van verhoging van ambulante zorg en dat brengt ook 
kosten met zich mee. Gaat het Rijk hier een aanvulling op het budget geven en is dit ook een thema bij 
de Vereniging Nederlandse Gemeente?  
 
Mevr. Brouwer 
Op de vergadering van 24 juni 2025 staat bij de Ingekomen stukken een brief geagendeerd waarin een 
bijeenkomst over Jeugdzorg staat aangekondigd en dat we dan inhoudelijk hierover gaan spreken over 
de lokale invulling van de hervormingsagenda Jeugd.  
 
BBC 
Pagina 38; Domeinoverstijgende samenwerking, in 2024 is er geen budget hiervoor gebruikt terwijl het 
na de zomervakantie de samenwerking weer is opgepakt. Is dit gebeurd zonder inzet en budget en 
welke kernen hebben zich aangesloten?  
 
Ambtelijk ondersteuning 
Er was geen capaciteit om dit op te pakken. Nu is er een junior beleidsmedewerker die de 
samenwerking DOS weer nieuw leven in gaat blazen en daarna wordt gekeken welke kernen zich gaan 
aansluiten.  
 
BBC 
Het gaat over de Doe mee webwinkel en door het ontbreken van een beleidsmedewerker is er geen 
plan. De uitkomsten van het onderzoek en de behoefte van de Doemee webwinkel wanneer kunnen 
we deze verwachten?  
 
Ambtelijk ondersteuning 
Daar wordt aan werkt nu de junior beleidsmedewerker per 1 mei is aangesteld.   
 
BBC 
Pagina 41; over hulp Schuldsanering. Is de capaciteit van de preventiemedewerker wel voldoende om 
het aantal signalen te verwerken?  
 
Ambtelijk ondersteuning 
Dat lukt om de signalen te hanteren. 
 
BBC 
In het raadsvoorstel staat wel het voordeel van de schuldhulpverlening maar op pagina 41 niets. 
 
Ambtelijk ondersteuning 
Daar moet naar gekeken worden.    
 
BBC 
Pagina 24; hoeveel kwetsbare zwangere vrouwen telde de gemeente in 2024?  
 
Ambtelijke ondersteuning 
Er waren 69 kwetsbare zwangere waarvan 14 zeer kwetsbaar en die de nodige begeleiding hebben 
gevraagd.   
 
 
 



8 
 

 
PvdA 
Pagina 45; het gaat over ondermijning Uitvoeringsplan en het is niet duidelijk waarom er voor 
vakantieparken geen uitvoeringsplan is opgesteld. Wat is het onderscheid en de meerwaarde 
uitvoeringsplan ondermijning vakantieparken?  
 
Mevr. Brouwer 
Er is geen aparte aanpak voor de weerbaarheid en bewustwording in het Uitvoeringsplan voor vitale 
vakantieparken. Wel is er een Drentse ontwikkeling op ondermijning en is het RIK betrokken bij de 
vitale vakantieparken. Wij hanteren de Coevordens aanpak. Er is geen sprake van een meerwaarde 
uitvoeringsplan ondermijning vakantieparken.  
 
PvdA 
Pagina 52; betreft het afnemen uitkeringsbestand in 2024 en het financieel nadeel hiervan. Wat wordt 
met dit gegeven gedaan? 
 
Dhr. Bouwmeester 
2024 was een kanteljaar in de stijging van het aantal jongeren tot 27 jaar en in groep van 
statushouders. De uitstroom wordt lastiger omdat de makkelijk te plaatsen jongeren inmiddels aan het 
werk zijn en dat de moeilijke plaatsbare jongeren in de uitkering blijven. En dat vraagt om meer tijd en 
middelen om deze groep bij de ondernemers te kunnen plaatsen. 
 
Wanneer er een tekort dreigt kan er een aanvraag worden ingediend bij het Rijk maar de aanvraag 
moet in zomervakantie binnen zijn bij het Rijk en daarom wordt de aanvraag nu al ingediend. Er komt 
hierover een raadsvoorstel.  
 
PvdA  
Pagina 40; over de opvang van vluchtelingen staat bij de toelichting dat het normbedrag per 
beschikbaar bed per nacht naar beneden is bijgesteld. Is dit de tendens waar rekening mee gehouden 
moet worden?  
 
Dhr. Bouwmeester  
Het bedrag is naar beneden bij gesteld en we houden er rekening mee dat dit blijvend is. Er lopen hier 
gespreken over met de provincie en de gemeenten wat de verwachting is voor volgend jaar.  
Het Presidium heeft gevraagd om een brief hierover om het college en raad te informeren.  
 
Programma 4, Eigenheid dorpen en wijken 
Dhr. Bouwmeester geeft aan dat de afwijking € 30.000,- is in het voordeel en dat heeft te maken met 
de Stimuleringsfond en Onderschrijding Burgerbegroting Lootuinen.  
 
PvdA 
Pagina 57; is het mogelijk dat er een gedetailleerd overzicht komt van het Stimuleringsfonds?  
 
Mevr. Katerberg 
Dit vraag is wel eerder gesteld en het lijkt me goed dat een dergelijk overzicht wordt aangeleverd.  
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Programma 5, Fundering voor de toekomst 
Dhr. Bouwmeester geeft aan dat het nadeel vooral te maken heeft met de organisatiekosten / 
bedrijfsvoering m.b.t. inhuur voor voldoende capaciteit en de verplichte voorzieningen zoals de RVU-
regelingen.  
 
PAC 
Het is een algemene vraag over de capaciteit van het personeel is uitgebreid voor de uitvoering van de 
ambities. En er is geld over omdat er ambities niet uitgevoerd zijn. Dit staat haaks op elkaar. Kan dit 
verder toegelicht worden?  
 
Mevr. Brouwer 
Dit is een lastige omdat in capaciteit is uitgebreid voor de uitvoering van de ambities en tegelijk is 
duidelijk dat bepaalde ambities niet zijn uitgevoerd ondanks capaciteit. De inhuur is een grote post en 
daar moet goed naar gekeken worden m.b.t. het stellen van ambitie en beschikbaar capaciteit. Er is 
veel werk en de juiste prioriteiten moeten gesteld worden in de planning.  
 
PAC 
Theoretisch betekent dit als er voldoende capaciteit is de ambitie uitgevoerd kan worden en dus nog 
meer overschrijding van personeelskosten of zit de reservering van de capaciteitskosten in de 
voorgenomen ambities verwerkt? 
 
Mevr. Brouwer 
De capaciteitskosten worden in meegenomen in de programma’s en projecten. Er moet veel meer 
gekeken worden naar de verloop van de planning en de beschikbaarheid en de juiste dingen gaan 
doen. De control functie moet meer in werking worden gesteld om te monitoren wat er aan 
hoeveelheid werk is wat er ligt. Waar wordt ja tegen gezegd en wat past bij de beschikbare capaciteit 
en dat er niet meer aan de achterkant gerepareerd hoeft te worden.  
 
PvdA 
Pagina 61;  betreft de begroting van de raad en commissie e.d. Zitten daar ook de ambtelijke 
ondersteuning zoals de griffie bij in?  
 
Mevr. Brouwer 
De formatie van de griffie zit in de personele kosten en dit is alleen van de gemeenteraad.  
 
PvdA 
Pagina 61; betreft de zin ‘Hiermee leren we nog beter gezamenlijk bewuste keuzes maken, te 
prioriteren en te bepalen of opgaven bijdragen aan de strategische doelen van de gemeente’. Kunt u 
aangeven wat hier mee bedoeld wordt? Het lijkt of het personeel gaat bepalen welke dossiers 
prioriteit krijgt.  
 
Mevr. Brouwer 
Dit gaat over de portfolio’s vanuit de programma’s die ons meer inzicht geven wat er gaande is in de 
organisatie, welke keuzes er gemaakt moeten worden en wanneer we het gesprek moeten aangaan 
met het college of raad. Dit heeft vooral betrekking op bijzondere ambities en opgaven en slaat niet op 
het reguliere werk.  
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VVD 
Pagina 61; gaat over het bedrag van € 8k Gemeenteraad en commissie en op pagina 24 staan deze 
kosten voor de helft. Hoe kan dat?  
 
Mevr. Brouwer 
Wordt uitgezocht.  
 
VVD 
Pagina 62; het financieel nadeel bij Tractie, bij de post Verzekeringen en Belasting is hoog? Hoe kan 
dat?  
 
Ambtelijk ondersteuning 
Dit heeft te maken dat wij zelf de verkoop doen van oude bussen en tractoren. Via een veiling of optie 
aanbiedingen worden deze verkocht. De verkoop heeft langer geduurd dan verwacht en daardoor 
liepen de kosten van de verzekering en wegenbelasting door.  
 
Programma 6, Financiën en dekkingsmiddelen 
Dhr. Brouwmeester geeft aan dat er voordeel van € 1,5 miljoen en komt omdat in de 
decembercirculaire er geen begrotingswijziging meer kon worden doorgevoerd en daarnaast zijn 
diverse stelposten deels of in zijn geheel niet benut en vallen vrij.  
 
PvdA 
Pagina 81; er mist een stukje in de grafiek in de X-as. Een goed vergelijk met andere gemeente is niet 
mogelijk.  
 
Mevr. Katerberg 
Wordt aangepast.  
 
VVD 
Pagina 71; Groen en Landschap staat een restbedrag vermeld en de vraag is hoe dit kan waarom dit 
verder niet meegenomen?  
 
Ambtelijk ondersteuning 
Dit is nog een overblijfsel van beleid uit 2023 en niet zozeer de uitvoering van de bestrijding van 
exoten. De verwachting was dat hier extern expertise aangevraagd zou moeten worden maar intussen 
is er een beleidsmedewerker aangetrokken met expertise en het bedrag is daarom vrij komen te 
vallen.  
 
VVD 
In het verlengde van het overzicht van de overlopende budgetten. Is er een gedetailleerd overzicht 
met alle activiteiten die hieronder vallen?  
 
Dhr. Bouwmeester 
Er is hier een overzicht van omdat gerapporteerd wordt wat wel en wat niet wordt uitgevoerd. Het 
restbedrag komt weer terug in de algemene middelen.  
 
Financiën  
Geen vragen.  
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Paragrafen en Bijlagen 
VVD 
Pagina 87; tekstueel, gaat over de sporthal en daar staat 2x sporthal Oosterhesselen. Klopt dit?  
 
Mevr. Brouwer 
Wordt nagekeken.  
 
VVD 
Pagina 92; betreft aan derden verstrekte geldleningen en dan in het bijzonder over stichting glasvezel 
Zuidenveld. Is deze niet opgeheven en worden er ook geldleningen verstrekt aan personeel?  
 
Mevr. Brouwer 
Vroeger werden er wel leningen verstrekt aan personeel maar vanwege verandering in de wetgeving is 
dat niet meer mogelijk. Dit betreft nog leningen die nog lopen en waarvan het inzichtelijk is dat de 
leningen worden afgelost en in boekwaarde verlaagd. Op een gegeven moment zijn deze leningen 
volledig afgelost.  
 
Stichting Glasvezel Zuidenveld komt men op terug.  
 
CDA 
Pagina 95; is sprake van een financieringstekort omdat er meer langlopend eigen en vreemd vermogen 
hebben dan bezittingen met een lange gebruiksduur Dit tekort betekent dat een deel van onze vaste 
activa met 'kort geld' (rekening courant) financieren. Is kort geld in dit geval ook duur geld en zijn er 
alternatieven?  
 
Dhr. Bouwmeester 
Kasgeld lenen is vanwege de kortere periode goedkoper dan het aangaan van een vaste geldlening.  
De wetgeving is hier duidelijk over en het is niet mogelijk om zomaar de markt op te gaan voor het 
aangaan van een lening. Er zijn dus geen alternatieven.  
 
We voldoen aan de regels en de accountant beoordeeld het ook.  
 
PAC 
Pagina 78; zien een groot verschil tussen de begroting en de daadwerkelijke bedrag voor 
kwijtschelding voor lokale heffingen.  
 
Mevr. Brouwer 
Dit wordt verder uitgezocht. 
 
PAC 
Pagina 80; er wordt veel PMD afgekeurd. Hoe hoog is de percentage en hoe verhoudt zich dit tot 
andere gemeenten en wat is de invloed in geld op het tekort op de afvalstoffenheffing. Wat kost het 
de gemeente als er zoveel wordt afgekeurd.  
 
Mevr. Brouwer 
De cijfers hebben we niet paraat en wordt uitgezocht.  
 
PAC 
Pagina 81; de X-as wordt nog bijgewerkt want het is onduidelijk wat de grafiek aanduid.  
 
Mevr. Brouwer 
Het grafiek geeft op alfabetische volgorde de gemeenten aan.  
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PAC 
Pagina 82; betreft de risico Europark. Het is onduidelijk wat nu precies het risico is en hoe dit tot stand 
is gekomen.  
 
Mevr. Brouwer 
Wordt uitgezocht.  
 
BBC 
Pagina 78; van de 336 aanvragen voor kwijtschelding zijn er maar 131 gehonoreerd. Waarom zijn de 
overige niet gehonoreerd? Is hier uitgegaan van 100% of 120% het minimumloon?  
 
Mevr. Brouwer 
Wordt meegenomen in een andere vraag over kwijtschelding.  
 
BBC 
Pagina 85; Coevorden heeft een hoog weerstandsvermogen. Hoe wordt hier naar gekeken vanuit de 
gemeente.  
 
Mevr. Katerberg 
Komt op 3 juni terug.  
 
BBC 
Pagina 106; hier wordt gesproken over een pilot Openbaar vervoer – tweede klas met volledige 
vergoeding in het kader van duurzaamheid. Hoeveel personeelsleden maken hier gebruik van?  
 
Ambtelijke ondersteuning 
Er zijn ongeveer 8 of 9 personeelsleden die hier gebruik van maken in kader van de reiskosten.  
 
Jaarrekening 
CDA 
Een algemene vraag over de afschrijvingstermijnen. Er wordt gesproken over 40 jaar voor nieuwbouw, 
bedrijfsgebouwen en scholen? Er zou een opzet komen om dit op te rekken naar 50 jaar. De vraag is of 
de raad hier goedkeuring voor moet gaan geven of is dit een collegebesluit.   
 
Mevr. Brouwer 
De lengte van het afschrijvingstermijn is vorig jaar over gesproken. Deze actie staat nog ter bespreking 
wat de voors en tegen zijn en wordt t.z.t. aan de raad voorgelegd.  
 
Inleiding en samenvatting jaarrekening 
 
PvdA 
Tekstueel om de naam Obbo Ummahof goed te schrijven.  
 
VVD 
Terugkomend op mijn vraag m.b.t. overlopende budgetten en de verhouding tussen te weinig 
capaciteit en de markt.  
 
Dhr. Bouwmeester  
Dit heeft te maken dat in de overhevelingen grote bedragen zitten die afhankelijk zijn van 
aanbesteding en wat er mogelijk is in de markt. Bij een succesvolle aanbesteding moet ook in hetzelfde 
jaar de overheveling zitten.  
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VVD 
Er wordt hier  twee redenen aangegeven. Te weinig capaciteit en de markt. Hoe liggen de 
verhoudingen dan. Neem het budget van € 4,4 miljoen. Hoeveel ligt er dan in de markt en hoeveel ligt 
er aan de capaciteit?  
 
Dhr. Bouwmeester 
Wordt op teruggekomen omdat ik niet exact de verhoudingen kan duiden.   
 
VVE 
Pagina 9; over de toename van vergunningen en specifiek over de opmerking dat veiligheidsbreed er 
een verdubbeling te zien is. Wat wordt hier mee bedoeld?  
 
Mevr. Brouwer 
Het betreft alle vergunningen zoals de APV-vergunningen, Horeca (alcohol) en de 
Exploitatievergunningen.  
 
PAC 
Pagina 8; over de stijging van het aantal bijstandsuitkeringen door instroom van jonge statushouders? 
Voldoet de gemeente aan haar taakstelling en zijn er financiële mogelijkheden vanuit VNG?  
Om hoeveel instroom jonge statushouders gaat het. Zijn er aantallen bekend? Komen deze jongeren in 
de Wajong terecht en wat zijn de gevolgen voor hun arbeidspotentieel?  
 
Mevr. Brouwer 
Wordt meegenomen.  
 
Raadsvoorstel  
VVD 
Het gaat over 3.1. klopt het bedrag en alinea m.b.t. tot algemene reserve en bestemmingsreserve?  
 
Dhr. Bouwmeester 
Het resultaat voor de bestemming moet eerst gestort worden in de algemene reserve en dan vindt de 
overheveling plaats aan de bestemmingsreserve.  
 
4. Sluiting 
De voorzitter geeft aan om de onbeantwoorde vragen schriftelijk te sturen zodat de ambtenaren voor 
de aanvang bespreking programma begroting de antwoorden kunnen sturen en sluit de vergadering.    
  


